2016-17 BSP#1 Group Time Discussion
Divine accommodation in the Bible is an expression of God’s wise and fatherly ways. For a sensitive father can speak with his children either by condescension, as in baby talk, or by elevation, by bringing a child’s understanding up to a more mature level – CSB p.8.
(A) 小別重聚，分享近況。Update After Summer Break (15 minutes)
1. 組長帶领下，請輪流簡單介紹自己。若有新人加入，請同時歡迎他們。Group leader to ask the group members to take turn to do a very brief self-introduction. If new members joined your group, please give them a warm welcome.
2. 請輪流分享在過去的暑期裡所參與過的一個特別的屬靈活動或一次難忘的屬靈經歷。為甚麼特別和難忘？有何得著？
Please take turn to share one special spiritual activity/event that you joined or one unforgettable spiritual experience that you had in this summer break. Why special or unforgettable? How did you benefit from it?
3. 請輪流分享今年參加BSP希望得到的成果(每人分享一個成果) 。
Please take turn to share one result that you’d like to achieve in this year’s BSP.
(B) 温習和討論(十分鐘)。Discussion and Review  (10 minutes)
1. 默示錄和達尼爾二書，採用很多相似的形象(默14:14,達7:13) ，標記(默13:1-2, 達7:1-8)，和文字詞句(默12:14, 達7:25)。試列舉兩個你尋找到的例子。(提示：無論是形象標記文字詞句都可以。可用連珠聖經(如NAB, 思高不是)來幫助。
The books of Revelation and Daniel use a number of similar images (Rev 14:14, Dan 7:13), symbols (Rev 13:1-2, Dan 7:1-8), and phrases (Rev 12:14, Dan 7:25). Find two examples of your own. (Hints: They can be images, or symbols, or phrases. A bible with cross-references, like NAB but not SK, will help.)


